
Skolebestyrelsesmøde Resenbro Skole 

Mødedato: Tirsdag den 9. januar 

Tidspunkt: Kl. 19.00-21.30 

Deltagere: Alex, Bjarke, Christopher, Louise, Mia, Niels, Tine 

Personalerepræsentanter: Dorte, Maria 

Ledelsesrepræsentanter: Helle, Michael 

Mødeleder: Mia 

Referent: Dorte 

Kage: Louise 

Afbud: Tine, Bjarke 
 

Dagsorden/referat 
(O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning/udtalelse) 

 

Emne Bemærkninger  
1. Dialogmøde med 

kontaktforældre (D) 

Dagsorden: 

• Status for de enkelte klasser – hvad rør sig? 

• Kontaktforældrenes ønsker om hvilke emner skolebestyrelsen skal 

have på dagsorden i deres arbejde fremover.  

• Skolebestyrelsen orienterer kontaktforældrene om 

skolebestyrelsesarbejdet samt relevante emner angående skolens 

virksomhed. 

• Skolebestyrelsens ønsker om hvilke emner kontaktforældrene skal 

formidle videre til klassen.    

 

Referat: 

Hvad rører sig: 

• 0.kl.: er kommet godt i gang med legegrupperne. Forældrerådet har 

bevidst valgt ikke at have så mange arrangementer, da der er mange 

fødselsdage osv. Forældrerådet håber på stor opbakning til 

arrangementerne. Forældrene er meget opmærksomme på, hvordan 

det bliver næste år, når klassen skal videre i 1.kl. både angående 

lokaler og holddeling 

• 1.kl.: god, harmonisk klasse. Kontaktbøger på aula for alle børn.  

• 2.kl.: Det fungerer godt med legegrupper, da der i år er to hold 

forældre til at afholde en legegruppe for flere børn. Gruppen af børn 

er blevet større og derfor er det ikke så sårbart over for afbud. 

Forældrene øver sig på at sende svar til afsender på aula-beskeder, så 

alle ikke får alle beskeder.  

• 3.kl.: Klassen har altid været en lille klasse og er nu blevet en ren 

drengeklasse. Forældrene har altid opfordret til at holde 

arrangementer for hele klassen. Det fungerer godt indtil videre. Der er 

et ønske om at lave fælles arrangementer med andre klasser både i og 

uden for skolen. 

• 4.kl.: der er faldet nogle drenge fra i klassen og forældrerådet har 

forsøgt at arrangere nogle ting kun for drengene. Nu er der mere ro på 

og der et fælles arrangement i støbeskeen. Ønsker ideer til 

arrangementer, som forældrerådet kan bruge. Legegrupperne er 

omdøbt til hygge-grupper, men der er ikke så meget gang i det. 

Klubpædagogerne oplever, at 4.klasse er særligt gode til at bruge 

klubbens tilbud. 

• 5.kl.: Lege-grupperne er ikke i gang, selvom planen er lavet.  

19.00-

20.15 



• 6.kl.: Der har også være udfordringer både i pige/drenge gruppen, 

som forældrerådet har haft fokus på med forskellige arrangementer. 

Der har været et godt samarbejde med klassens lærere, som også har 

deltaget i arrangementer f.eks. klatreparken og laser hero. Til 

forældremøderne har forældrerådet efterspurgt ideer til 

arrangementer, som de så har arbejdet videre med. 

 

Ønsker fra forældrerådet til skolebestyrelsen 

• Ideer til legegruppe-arrangementer 

• Sikker skole-vej over Dybdalen. Lige nu er det på kommunens plan, 

at der skal laves en tunnel under vejen. Ifølge planen i 2026 

• Vis gerne referater fra bestyrelsesmøderne til forældremøderne i 

starten af året 

• Den gode historie om vores overbygningsskole Langsø skolen må 

meget gerne bredes ud også fra skolebestyrelsens side 

 

Orientering fra skolebestyrelsen til forældrerådene 

• Principper og retningslinjer f.eks. for klassedannelse, skole-hjem 

samarbejde, kommunikation mellem skole og hjem og mange andre 

ting. Se under fanen ”vores skole” på skolens hjemmeside 

• Politikker f.eks. mobilpolitik 

 

Ønsker fra skolebestyrelsen til forældrerådene 

• Være med til at huske hinanden på skolens kommunikationspolitik og 

kommandovejen mellem skole/hjem, når der er udfordringer 

 

2. Nyt fra ledelsen (O) Ledelsen: 

Infomøde for kommende BHK forældre i morgen onsdag.  

Dejlig sidste skoledag før juleferien med julegudstjeneste og gå-tur hjem 

God juleklippedag med besøg af forældre og bedsteforældre 

Nødpasning i sidste uge fungerede fint.  

Trivselskonference på alle årgange – Helle og Michael deltager på alle 

konferencerne 

Helle og Michael skal til skole-udviklingssamtale i løbet af januar måned  

Forældrene svarede på brugertilfredshedsundersøgelse i foråret og vi kan nu 

tilgå resultaterne 

Næste SB-møde er på Langsø 

 

Formanden: 

Det er besluttet at der skal opføres en permanent daginstitution i Resenbro. 

Placeringen er endnu ikke fastlagt og det er vigtigt, at skolen er en del af den 

proces, så placeringen kan tænkes sammen med skolens udvidelse. Derfor 

opfordres skolens ledelse til at være med til idé- forum omkring placering af 

daginstitution og skolens udvidelse. 

 

20.15-

20.30 

3. Mobilprincip udkast 

    (D/B) – se bilag 

Arbejdsgruppen er kommet med vedlagte udkast til skolens mobilprincip. 

Princippet drøftes og evt. bemærkninger tilføjes. 

 

Referat: 

Princippet læses igennem og der er enighed om, at ordet mobiltelefon ændres 

til mobile enheder, som omhandler mobiltelefoner, smartwatches, smartphones 

osv.  

Punktet ”Forældrenes ansvar” skal være en del af formålet, så det er tydeligt, 

hvilket rolle forældrene har. Til sætningen ”respekter venligst jeres barns 

læringsrum” tilføjes ”læringsrum/fritid”. 

 

20.30-

21.00 



4. Grundfortælling – 

det fortsatte arbejde 

    (O) 

Grundfortællingen for Resenbro Skole fortsætter. Med det de mange input skal 

data kondenseres yderlig og der skal udarbejdes et udkast fra en arbejdsgruppe. 

Hvem i bestyrelsen har lyst og mod på dette arbejde? 

 

Referat: 

Der nedsættes en arbejdsgruppe omkring grundfortællingen for Resenbro skole 

og ud over personalerepræsentanterne Allan, Jonas, Helle og Michael vil vi 

gerne have skolebestyrelsen repræsenteret. Louise undersøger om hun har 

mulighed for at deltage. 

 

21.00-

21.10 

5. Arealanalyse og 

kapacitetsudvidelse 

   (O) 

Orientering om Arealanalyse og kapacitetsudvidelse 

 

Referat: 

Helle og Michael har fået en kort tilbagemelding fra arealanalysen. Vi afventer 

fortsat den endelige plan.  

 

21.10-

21.20 

6. Evt.  

Godt at nævne referatet fra skolebestyrelsesmøderne i nyhedsbrevene 

 

21.20-

21.30 

 

 
Møderække kommende år  

Dato  Kage Forældrenyt 

Tirsdag d. 9. januar Dialogmøde med forældreråd Mia Mia 

Onsdag d. 7. februar SB5 (evt. Voel, Langsø) Niels Niels 

Marts  Dialogmøde   

Torsdag d. 4. april SB6 Tine Tine 

Onsdag d. 15. maj SB7 Alex Alex 

Tirsdag d. 18. juni SB8  Bjarke 



 

•Skoleårets planlægning 2024 -
2025

•Orientering om afsluttet 
regnskab for 2023

•Godkendelse af skolens budget 
for 2024

•Skolebestyrelsens årsberetning, 
skoleåret 2023 – 2024

•Høringssvar til budget 2024

•Kapacitetsudvidelse

•Revidering af ordensregler

•Tilsyn af "Princip for den åbne 
skole"

•Tilsyn af "Princip for 
skolebestyrelsens arbejde med 
skolens budget

•Orientering om budget 2024

•Forpligtende samarbejde med 
Langsøskolen, (Sejs Skole) og 
Voel Skole

•Overgangen fra Resenbro Skole 
til Langsøskolen

•Tilsyn af Ordensregler 

•Tilbagemelding fra dialogmøde

•Kapacitetsudvidelse

•Tilsyn af "Princip for 
skolehjemsarbejdet"

•Tilsyn af "Princip 
forundervisningens 
organisering"

•Tilsyn af "Princip for 
skolebestyrelsens arbejde med 
skolens budget"

•Rammesætning af 
skolebestyrelsesmøder jf. 
forretningsordenen

•Eventuel revidering af 
forretningsordenen

•Kort overblik over 
skolens/skolebestyrelsens 
principper, strategier og 
politikker

•Kvalificering/godkendelse af 
årshjul for 
skolebestyrelsesmøder

•Fleksibel sommerferiepasning

•Skolebestyrelsen – hvem er vi, 
og hvad vil vi?

•Orientering om børnenes 
trivselsundersøgelse

•Ansættelse af ny skoleleder

•Kapacitetsudvidelse

Skolebestyrelsesmø
der

2023 - 2024

Årshjul

Efterår

Tirsdag d. 29. 
august

Onsdag d. 28. 
september

Torsdag d. 26. 
oktober

Vinter

Mandag d. 27. 
november
Tirsdag d.    9. 
januar Onsdag 
d.   7. februar

Forår/so
mmer

Torsdag d. 30. 
marts

Onsdag d. 10. 
maj

Tirsdag den 6. 
juni


